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Tilnærming våren 2021

• Frivilling for studieveilederne å ta i bruk digitale vitnemål
• Studentene kunne bestille papirvitnemål via ett sentralt nettskjema. Vi distribuerte 

bestillingene etter fristen.
– Mange trakk sin søknad om papir



FAQ

• Hvordan skriver studentene ut vitnemål? 
– Det er ikke meningen at dokumentet skal skrives ut. Det er kun gyldig digitalt og erstatter papirvitnemålet. 

• Dersom studenten kun får digitalt vitnemål nå, kan man når som helst bestille en papirversjon senere? 
– Ett papirvitnemål vil da være ett duplikat og kan bestilles mot ett gebyr som normalt. 

• Er det nødvendig å ha mulighet for bestilling av papirvitnemål dersom programmet de går på tar i bruk den 
digitale plattformen? 
– Vi mener at det i en overgangsfase vil være smart å tilby en alternativ løsning for å få en smidig overgang. Vi 

vet at ikke alle er like komfortable med digitale løsninger. 
• Er alle institusjoner i Norge klare for å ta imot digitale vitnemål i søknadsprosessene? 

– UH-institusjoner tar ikke imot vitnemål fra hverandre. Data overføres mellom FS-basene i opptak. Hvis man 
tenker på rekrutteringsprosesser i en jobbsøkersituasjon ser vi i stadig større grad bruk av vitnemålsportalen 
og ett vitnemål (papir eller digitalt) vil derfor være overflødig. 



Tilbakemeldinger

• HIU: Tommel opp, de fleste positive. Litt forvirring rundt de som trenger papir.
• TNM: Alle fornøyd. Master fortsatt en del på papir (utenlandske studenter). Ikke åpning for både og.
• HH: Veldig bra. Frigjort mye tid. Glad for at man ikke produserte begge deler.
• HS: Halleluja-stemning. Trodde man hadde gjort noe feil fordi det gikk så fort.



Statistikk

• Vi har produsert ca 4400 vitnemål i perioden vi har hatt digitalt vitnemål tilgjengelig. Vi har 
2626 dokumenter av typen VIT-DIG. (FS.PDF_DOKUMENT.ARKIV_DOKTYPE)

• Vi vet at kun 141 søkte om vitnemål på papir. Vi vet at mange av disse trakk søknaden når de 
fant ut at det da ville ta lenger tid.

• Vi vet at noen studieprogram som hadde fortrinnsvis utenlandske studenter brukte papir.



Erfaringer

• Vi tar bort søknad om papirvitnemål da det var så få som søkte. (De henvender seg heller 
direkte til studieveileder)

• Vi må justere noe regelverk som ikke lenger henger med. (Duplikat, Nyutstedelse ved endring 
av navn)

• Vi stryker vitnemålspapir fra neste års budsjett!
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